

ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

اسأل  
الضمان  
Ask CHI

أكتوبر 2023

#الضمان\_يضمنك

# شهر التوعية بسرطان الثدي Breast Cancer Awareness Month

## Does the Basic Health Insurance Policy cover the costs of treating breast cancer?

Yes, the Basic Health Insurance Policy covers the costs of treating breast cancer.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف علاج سرطان الثدي؟

نعم تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف علاج سرطان الثدي.

## Does the Basic Health Insurance Policy cover the costs of early screening for breast cancer?

Yes, the Basic Health Insurance Policy covers the costs of mammograms for early detection of breast cancer.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف الفحص المبكر لسرطان الثدي؟

نعم تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف أشعة الماموغرام للكشف المبكر عن سرطان الثدي.

## Does the Basic Health Insurance Policy cover reconstructive surgery for breast cancer cases?

Yes, the Basic Health Insurance Policy covers reconstructive surgery for breast cancer cases.

## هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية عمليات الترميم التجميلية لحالات سرطان الثدي؟

نعم تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية عمليات الترميم التجميلية لحالات سرطان الثدي.

# اليوم العالمي للصحة النفسية World Mental Health Day

Does the Basic Health Insurance Policy cover the costs of treating mental disorders and anxiety?

Yes, the Basic Health Insurance Policy covers the costs of treating mental conditions up to SAR 50,000 during the policy period, including (depression, bipolar disorder, anxiety or stress, alcohol or drug abuse (excluding rehabilitation hypnosis), anger management, coping with grief or loss, dissociative identity disorder, post-traumatic stress disorder, and eating disorders).

هل تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف علاج الاضطرابات النفسية والقلق؟

نعم، تغطي وثيقة الضمان الصحي الأساسية تكاليف علاج الحالات النفسية بحد أقصى 50 ألف ريال سعودي خلال مدة الوثيقة وتشمل (الاكتئاب، اضطراب ثنائي القطب، القلق أو التوتر، تعاطي الكحول أو المخدرات (لا تشمل التتويج للتأهيل)، إدارة الغضب، التعامل مع الحزن أو الخسارة، انفصام الشخصية، اضطراب ما بعد الصدمة واضطرابات الأكل).

# ضمان

مجلس الضمان الصحي  
Council of Health Insurance

chi.gov.sa | 920001177

f YouTube Instagram LinkedIn Twitter SaudiCHI

## #اسأل\_الضمان

## #الضمان\_يضمنك